



QHSSE Policy

Maridive Group (Maridive) goal is to provide Services to our customers that exceed their expectation while protecting and securing People, Assets, Information and minimize the impact on the Environment, which will enable us to be a global leader in the Offshore Marine, and Oil & Gas services.

تهدف مجموعة شركات الخدمات الملاحية والبترونية (ماريدايف) إلى تقديم خدمات لعملائها تتجاوز توقعاتهم مع حماية وتأمين الأشخاص والأصول والمعلومات وتقليل التأثير على البيئة. مما سيمنحها أن تكون من الرواد في خدمات الدعم البحري والنفط والغاز عالمياً.

Maridive is committed to:

تلتزم ماريدايف بالآتي:

1. Quality, Health, Safety, Security, & Environment (QHSSE) is a part of everything we do, our Integrated Management System (IMS) is a robust and live document to adopt to our challenging work environment.
2. Comply with Regional Applicable Laws, Standards, Codes, Conventions and Regulations as well as Company procedures wherever we operate.
3. Protect our Employees, Contractors, Assets, Integrity and Reputation from potential Hazards, Threats and be prepared for emergencies by:
 - Identifying and Assessing Risks to the Operations, Personnel, Information and the Environment and establish an appropriate hierarchy of control Measures to proceed with as low as reasonably practical risk.
 - Promoting QHSSE Culture and Encourage the Worker participation and consultation for developing a QHSSE, while providing appropriate technical training for all staff to be able to carry out their work in a safe and secure manner.
 - Everyone has the right and obligation to STOP WORK that they consider could harm personnel, the environment or assets whether at Maridive vessels, shore bases or offices.
 - Ensuring that our competent personnel are fit to work.
4. Provide high Quality of Service, Safe and Secure practices in Ports, offshore and onshore, to impact positively on the communities, we work in while protecting the environment around us.
5. Publish regular performance reports and discuss for our QHSSE performance with Internal and External stakeholders
6. Drive continual improvement of our Management System, targets and objectives.

١. الجودة، والسلامة، والصحة المهنية، والأمن والحفاظ على البيئة (QHSSE) هم جزء في كل ما نقوم به، ونظام الإدارة المتكامل (IMS) هو نظام متجدد ليواكب تحديات ظروف العمل.
٢. الامتثال للقوانين والمعايير والقواعد والاتفاقيات واللوائح الإقليمية المعمول بها بالإضافة إلى إجراءات الشركة أينما نعمل.
٣. حماية عاملينا، مقاولينا، أصولنا، نزاهتنا وسمعتنا من المخاطر والتهديدات المحتملة والاستعداد لحالات الطوارئ من خلال:
 - تحديد وتقييم المخاطر التي تتعرض لها العمليات والعاملين والمعلومات والبيئة ووضع وإنشاء ضوابط للمخاطر للوصول إلى أقل مستوى ممكن عملياً ومنطقياً.
 - تعزيز ثقافة الجودة، السلامة، الصحة المهنية، الأمن والحفاظ على البيئة وتشجيع مشاركة العمال والتشاور لتطویرها. مع توفير التدريب المتخصص المناسب للعاملين ليتمكنوا من القيام بعملهم بطريقة آمنة وأمونة.
 - لكل فرد الحق والالتزام في إيقاف العمل الذي قد يلحق الضرر بالعاملين أو البيئة أو الأصول سواء في السفن، والمواقع، والورش أو المكاتب.
 - التأكد من أن جميع موظفينا الأكفاء لائقين للعمل.
٤. تقديم خدمة عالية الجودة وممارسات آمنة في الموانئ والأعمال البحرية والمنشآت بالبر للتأثير بشكل إيجابي على المجتمعات مع حماية البيئة من حولنا.
٥. نشر تقارير أداء منتظمة تناقش بصراحة أداء الجودة، السلامة، الصحة المهنية، الأمن والحفاظ على البيئة مع المساهمين والمستثمرين.
٦. الدفع لتحسين المستمر لنظام الإدارة والأهداف والغايات.

Capt. Tarek Geasa
Senior EVP & Operations general manager